
2019SZIDF打卡活动——集点赢取限量潮趣设计礼品！
2019 SZIDF Interactive Activity: Collect seals to gain limited interesting design gifts

兑奖点 Exchange Point：大展服务台 Exhibition Desk

*注意事项 Notes：

GUIDE MAP
活动导览图

主办单位

深圳市人民政府

承办单位

深圳市工业设计行业协会(SIDA)

协办单位

中国工业设计协会  

中国机械工程学会工业设计分会

Hosted by
The People’s Government of Shenzhen Municipality

Organized by
Shenzhen Industrial Design Profession Association(SIDA) 

Endorsed by
China Industrial Design Association
China Mechanical Engineering Society Industrial Design Institution

打卡展位：三诺、设计邹、米壳、inDare、晟邦、甲由、阿尔法、韵博、白狐、九点整、加利弗、佳减几何、意臣、上品、Desall、Dutch 
Design Pavilion、Antonio Lanzillo&Partners、Studio Gooris ltd、DesignStorylab

集满10个印章——大展定制透明手袋一个
集满15个印章——SZIDF和Antonio Antonio Lanzillo&Partners联合
出品酷帅太阳镜一副
集满20个印章——大展定制潮流T-shitr一件

1.每日周边数量有限，先到先得
2.相应数量印章领取对应周边礼品，不可重复兑换领取
3.活动最终解释权归SZIDF所有

10 Seals: a designed transparent handbag
15 Seals: a pair of cool glasses produced by SZIDF and Antonio 
Lanzillo & Partners
20 Seals: a designed fashion T-shirt

1. Small gifts are limited, first come first served.
2. Collect stamps to obtain the above mentioned small gifts.
3. All rights reserved by SZIDF.

Punch-in Booth: 3NOD IDC, ZOUDESIGN, MK, inDare Design, CBON, jaudesign, ALPHA, YUNBO, Bifoxs, 9-o’clock, Clf, XIVO, Innozen,  TOPdesign, 
Desall, Dutch Design Pavilion, Antonio Lanzillo&Partners, Studio Gooris ltd, DesignStorylab

Dutch 
Design 
Pavilion

Floor Plan
2019大展展位分布图
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Public Traffic Guide
公共交通指引

市内乘车路线：
深圳宝安国际机场 → 地铁11号线 → 车公庙站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

深圳（罗湖）站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

深圳北站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

深圳东站 → 地铁3号线 → 老街站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

福田口岸 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

深圳湾口岸 → 的士 → 登良站 → 2号线 → 世界之窗 → 1号线 → 会展中心D出口

皇岗口岸 → 地铁7号线 → 福民站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

罗湖口岸  → 罗湖站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

广州→深圳会展中心：
广州火车站 → 深圳罗湖火车站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

广州火车东站 → 深圳罗湖火车站 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

广州南站 → 高铁动车组 → 深圳北站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

广州南站 → 高铁动车组 → 福田站 → 地铁2号线 → 市民中心站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口 

香港→深圳会展中心：
香港国际机场 → A43城市巴士 → 上水站 → 东铁线 → 罗湖 → 地铁1号线 → 会展中心D出口

香港国际机场 → A43城市巴士 → 上水站 → 东铁线 → 落马洲 → 福田口岸 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

香港国际机场 → 地铁机场线 → 九龙站 → 香港西九龙站 → 高铁 → 福田站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口 

香港西九龙站 → 高铁 → 福田站 → 地铁2号线 → 市民中心站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口  

香港西九龙站 → 高铁 → 深圳北站 → 地铁4号线 → 会展中心D出口

Shenzhen to SZCEC Public Transport: 

Shenzhen Baoan International Airport → Line 11 → Chegongmiao Station → Line 1 → 
Convention & Exhibition Center (Exit D)

Shenzhen Luohu Station → Line 1 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Shenzhen North Station → Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Futian Checkpoint → Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Luohu Checkpoint → Luohu Station → Line 1 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Shenzhen East Station → Line 3 → Laojie Station→ Line 1 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Shenzhen Bay Checkpoint → Taxi → Dengliag Station → Line 2 → Window of the World → 
Line 1 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Huanggang Checkpoint → Line 7 → Fumin Station → Line 4 → 
Convention & Exhibition Center (Exit D)

Guangzhou to SZCEC Public Transport:

Guangzhou Railway Station → Shenzhen Luohu Railway Station → Line 1→
Convention & Exhibition Center (Exit D)

Guangzhou East Railway Station → Shenzhen Luohu Railway Station → Line 1 → 
Convention & Exhibition Center (Exit D)

Guangzhou South Railway Station → High Speed Train → Shenzhen North Station →
Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Guangzhou South Railway Station → High Speed Train → Futian Station → Line 2 → 
Civil Center Station → Line4 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Hong Kong to SZCEC Public Transport:

Hong Kong International Airport →A43 City Bus →Shangshui → East Rail Line → 
Luohu Station → Line 1 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Hong Kong International Airport → A43 → Shangshui → East Rail Line → Luomazhou Station →
Futian Checkpoint → Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D)

Hong Kong International Airport → Airport Line → Kowloon Station → Hong Kong West Kowloon Station →
High Speed Train → Futian Station → Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D) 

Hong Kong West Kowloon Station → High Speed Train → Futian Station → Line 2 → Civil Center Station →
Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D) 

Hong Kong West Kowloon Station → High Speed Train → Shenzhen North Station Railway Station →
Line 4 → Convention & Exhibition Center (Exit D) 

嘉旺 Jiawang
面点王 Miandianwang
真功夫 zKungfu
会展国宴 SZCEC Banquet

饭饭得 Fanfande
有间厨房 YUGET KITCHEN
金拱门 McDonald's
清真餐厅 Islamic Restaurant

地址/Add.: 深圳市福田区金田路2028号
皇岗商务中心
No.2028, Jintian Rd, Futian District, 
Shenzhen 
邮编/Postcode: 518034
电话/Tel.: (+86 755) 889 11111
传真/Fax: (+86 755) 889 10111
邮箱/Email:
reservation@vhotel-wongtee.com
官网/Web:www.vhotel-wongtee.com

1号馆北侧（服务大厅中区楼下）
North Side of Hall 1(Under middle service hall)

Food & Beverage
餐饮

地址/Add.: 深圳福田区福华三路8号
恒运豪庭卓越世纪中心东北
No.8, 3rd Fuhua Rd, Futian 
District, Shenzhen
邮编/Postcode: 518026
电话/Tel.: (+86 755) 8158 8866
传真/Fax: (+86 755) 8158 8877
官网/Web:www.lovesea.cc

深圳皇庭V酒店
WONGTEE V Hotel Shenzhen

爱琴海艺术酒店
Love Sea Hotel

地址/Add.: 彩田南路2008润恒大厦2-4层
2F-4F, Hengrun Building, No. 2008, 
Caitian South Road
电话/Tel:（+86 755）8279 6888
传真/Fax:（+86 755）8399 7519
官网/Web:www.wyn88.com

地址/Add.: 深圳福田区新洲路世纪
工艺品广场307栋
No.307, Xinzhou Rd, Futian 
District, Shenzhen
邮编/Postcode: 518048
电话/Tel.: (+86 755) 3391 2833
官网/Web:7421.hotel.cthy.com

维也纳酒店(深圳会展中心二店)  
Vienna Hotel (Shenzhen Conference and 
Exhibition Center No.2 Branch) 

汉庭酒店（会展中心店）  
Hanting Hotel (Shenzhen Convention and 
Exhibition Center)

Hotel
酒店

会展中心餐饮区：

第七届深圳国际工业设计大展启动仪式
Opening Ceremony of SZIDF 2019

设计，是实现创意价值的途径、形式和载体。历经六年的探索与积累，第七届深圳国际工业设计大展即将为全
球设计师开启崭新的一年，让鹏城焕发无尽设计活力。
本届大展启动仪式在会展中心2号馆举行，将聚集工信部、省工信局、各省市经信系统领导、深圳市领导以及
深圳工信局领导；来自美国、德国、日本、法国、英国、丹麦等国家地区和国内的工业设计大师、设计机构负
责人、制造业代表、知名科技公司创始人、互联网领军企业创始人、新一代制造业创始人和投融资机构负责人
等200余人。同时邀请海外嘉宾代表、国家及省市相关领导致辞，共同启动第七届深圳国际工业设计大展。

Design, is the way, form and carrier to realize the value of creativity. With six years of exploration and experience, Shenzhen 
International Industrial Design Fair 2019 will open a new year for global designers and light Shenzhen up with infinite design energy. 
The opening ceremony will be held in the HUB Area of Hall 2, SZCEC and leaders of multiple government departments will attend, 
such as Ministry of Industry and Information Technology, Department of Industry and Information Technology of Guangdong 
Province, Provincial and Municipal Bureau of Economy and Information Technology, Shenzhen Municipal Government and Bureau 
of Industry and Information Technology of Shenzhen. More than 200 design masters, representatives from design agencies and 
manufacturers, founders of well-known technology companies and leading Internet companies,  founders of new generation in 
manufacturing field, and investment and financing institutions  from the United States, Germany, Japan, France, the United Kingdom, 
Denmark and other countries and regions will also be present. Meanwhile, overseas guests and representatives as well as national, 
provincial and municipal leaders are invited to give lectures and launch Shenzhen International Industrial Design Fair 2019 together. 

该活动为定向邀请，不向公众开放
11月3日 09:30-10:30
会展中心2号馆HUB区

Opening Ceremony is only open to the invited.
09:30-10:30 Nov. 3rd, 2019
HUB Area, Hall 2, SZCEC

11月3日-5日10:00 - 17:00
会展中心2号馆

10:00-17:00 Nov. 3rd-5th, 2019
Hall 2, SZCEC

主题展览
Theme Exhibition 
本届大展以“再设计·联万物”为主题，瞄准全球先进设计和智造产业，通过展览、论坛、新品发布会、产业
对接会、The Great One大奖赛等系列活动，加速设计与产业的深度融合，提升产业基础能力和产业链水平，
推进以设计为核心、以大数据技术为基础的满足智能化个性需求的产业结构升级，逐步形成经济高质量发展的
新动力源，为粤港澳大湾区建设和深圳建设中国特色社会主义先行示范区注入新的强大动力。展馆总面积
15000平方米，划分为协同创新展区、设计品牌展区、设计互联展区、国际设计展区、粤港澳成果展区、深圳
设计中心展区六大展区，集中展示来自英国、德国、美国、法国、荷兰、丹麦、意大利、韩国、日本、加拿
大、芬兰等30多个国家和地区的6000余件设计精品。展品范围涵盖各类型机器人、无人机、人工智能、新零
售、3D打印、工业互联网平台、智能可穿戴、数字设计、智能家居等，以及智能装备和制造技术产业相关的
高端产品和新兴技术，通过鲜活案例和应用场景，充分展示从趋势分析、用户洞察、品牌定义，设计服务、供
应链管理、产品营销等一体化垂直服务全过程，连接“设计、制造、品牌、消费”，构筑创新设计生态。

With the theme of Redesign·Reconnect, SZIDF 2019 focuses on the global advanced design and intelligent manufacturing industry 
through holding a seriers of activities such as exhibitions, forums, new product launches, industrial networking meetings and The 
Great One competition etc.  The fair aims to accelerate the deep integration of design and industry, enhance the basic industry 
capacity and the level of the industrial chain, and promote the upgrading of the industrial structure, which takes design as the core 
and based on big data's technology, meets the intelligent and personalized needs. Thus a new source of power for high-quality 
economic development will gradually form, which will inject new and powerful impetus into Guangdong-Hong Kong-Macau Greater 
Bay Area's construction and Shenzhen's construction of a socialist demonstration zone with Chinese characteristics.
SZIDF has an area of 15000 m², is divided into six different sections including Co- innovation section, design brand section, 
interconnected design section ,international design section, Guangdong-Hong Kong-Macao achievement exhibition and Shenzhen 
Design Central Section. Over 6000 pieces of exquisite design works from over 30 countries and regions including UK, Germany, 
USA, France, the Netherlands, Denmark, Italy, Korea, Japan, Canada, Finland will be presented. There are exhibits like AI robots, 
drones, artificial intelligence, new retail, 3D printing, industrial Internet platform, intelligent wearables, digital design, smart home 
designs and so on, as well as intelligence equipment and manufacturing technology related high-end products and new technology 
etc. Through live cases and application scenarios, SZIDF will fully showcase the integrated whole service process from trend 
analysis, user insight, brand definition, design service, supply chain management, and product marketing, connecting "design, 
manufacturing, brand and consumption", building the innovation and design ecology. 

全球设计价值峰会
Global Design Value Summit
全球设计价值峰会是深圳国际工业设计大展重要子品牌活动之一，今年的全球设计价值峰会特邀iF奖全球执行总
裁拉尔夫·威格曼，清华大学首批文科资深教授、中国工业设计之父柳冠中，英国普睿谷设计公司创始人兼总裁
保罗·普里斯特曼，台湾创意设计中心董事长张基义,“k creativeworks”创始人、CEO/前索尼产品设计总监胜沼
润，2019美国工业设计师协会个人成就奖得主、知名设计公司Whipsaw创始人及首席设计师丹·哈登，丹麦嘉士
伯基金会董事会主席弗莱明·贝森巴赫，丹麦新兴最佳品牌文化机构Urgent.Agency创始人麦斯·柯瑞斯格德，ED 
Design首席开发官萨米·普奥里，Studio Gooris Ltd 创始人兼创意总监弗德里克·高理思等一百余位国内外有着资
深经验与经历的业界领袖，将在十一月齐聚深圳与大家探讨设计的力量与无边界特质。通过与设计师面对面这
种极具感染张力的分享方式，搭建设计界与公众之间的桥梁，在这里让过去、当下与未来交织，深度解读“智
连万物”，引导人们去思考什么是更美好的未来，开启“联万物”时代，让设计再登场，让行动在发生。

Over one hundred experienced industry masters will gather in Shenzhen in November to speak about the power 
and borderless characteristics of design, including Ralph Wiegmann, Managing Director of iF International Forum 
Design GmbH; Liu Guanzhong, Tsinghua University's first batch of senior liberal arts professors, father of Chinese 
industrial design; Paul Priestman, Founder and Chairman at PriestmanGoode;  Chi-yi Chang, President of Taiwan 
Design Center; Jun Katsunuma,Founder and CEO of “k creativeworks”, Sony's Former Product Design Director; 
Dan Harden, Founder and Principal Designer of Whipsaw; Flemming Besenbacher, Chairman of the Carlsberg 
Foundation; Mads Quistgaard, Creative Director, Founding Partner of Urgent Agency; Sami Pyörre, CDO at ED 
Design Ltd; Frédéric Gooris, Founder and Creative Director at Studio Gooris Ltd and so on. 
Face to face sharing will build a bridge between design sector and the public, thus to insprire from the past, present 
and explore the future, deepen interpretation "the intelligence of all things connected", lead people to think about 
what a better future is, and open a new era of "connected intelligence". Let the design shows and let the action 
happen.

11月3日 14:00 - 17:45          
会展中心六楼桂花厅
11月4日 09:00 - 12:15，14:00 - 17:45         
会展中心五楼簕杜鹃厅 

14:00 - 17:45 Nov. 3rd, 2019
Osmanthus Hall, 6F, SZCEC
09:00 - 12:15, 14:00 - 17:45  Nov. 4th, 2019
Bougainvillea Hall, 5F, SZCEC

SZIDF2019 现场评奖会议
On-site Review of 2019 The Great One Award

以创意为点、设计为径，以深圳国际工业设计大展为展示平台，SZIDF见证了更棒的设计公司，更杰出
的设计师在此成长与发声，大展全新概念子品牌 “The Great One”于2018年重磅登场。
当下，人与人、物与物的连接已经逐步实现，技术与设计的结合，会带来更多的突破与创新。为充分展
示大展参展单位所展示产品和展台的设计感和创新性，营造良好的展览环境，特邀iF奖全球执行总裁拉
尔夫·威格曼，Whipsaw创始人及首席设计师、前青蛙设计公司总裁丹·哈登，交通工具客舱设计大
师、英国普睿谷设计公司创始人兼总裁保罗·普里斯特曼，“k creativeworks”创始人、CEO/前索尼
产品设计总监胜沼润，台湾科技大学设计学院院长宋同正，清华大学首批文科资深教授、中国工业设计
之父柳冠中担任评审团，从创新性、功能性、前瞻性、交互性、经济性、竞争力、影响力等角度严格把
关，结合多渠道、多角度评选，现场对入围产品进行打分。

With creativity as the point, design as the path, and Shenzhen International Industrial Design Fair as the display 
platform, SZIDF has witnessed the better design companies. More and more outstanding designers achieved 
progress and made their own voices, and the new concept sub-brand “The Great One” debuted in 2018. 
In order to realize the maximum value and influence of "Redesign· Reconnect", and present every product in all 
aspects clearly, Ralph Wiegmann, Managing Director of iF International Forum Design GmbH; Dan Harden, CEO 
and Principal Designer of Whipsaw, former President of Frog Design; Paul Priestman, Founder and Chairman at 
PriestmanGoode, master of Transport Cabin Design; Jun Katsunuma, Founder and CEO of “k creativeworks”, 
Sony's Former Product Design Director; David Sung, Dean of the College of Design, Taiwan Tech; Liu 
Guanzhong, Tsinghua University's first batch of senior liberal arts professors, father of Chinese industrial design 
are invited to be the jury members. They will evaluate and grade the entries based on multiple elements such as 
innovation, functionality, foresight, interactivity, competitiveness, economical efficiency, influence etc.

全球设计·深圳发布暨新品发布会
Global design · New product launches

深圳国际工业设计大展是中国第一个引入全球最大消费电子展CES国际消费电子展新品发布会模式的专业设计展
会，致力于打造国际设计产品及创新成果展示和发布平台。
邀请世界设计顶尖企业和设计大咖，联合国际时尚品牌公司、设计师及国内外知名机构进行新品发布，展示参展新
产品、新技术、新材料、新项目、新应用等。通过全球设计·深圳发布的方式，从设计性、商业性、话题性等多维
度展现设计的想象力、创造力与价值力，并通过新品发布会把全世界创新链前端的高附加值设计导入深圳，让设计
和科技双生共长，加快推动珠三角产业转型升级，提升深圳设计与珠三角制造的影响力。

Shenzhen International Industrial Design Fair (SZIDF) is the first professional design fair in China that introduces 
the new product launch mode of CES which is the world's largest consumer electronics show. It is committed to 
creating a platform for displaying and releasing international design products and innovative achievements.
 SZIDF invites the world's top design companies and designers, international fashion brand companies, designers 
and well-known agencies at home and abroad to launch new products, new technology, new materials, new 
projects, new applications and so on. Through  global design and Shenzhen launch, imagination, creativity, and 
the value of the design will be revealed from designability, commerciality, topicality and other aspects. Through the 
launch of new products, SZIDF introduces the high value-added design at the global cutting-edge innovation chain 
into Shenzhen to let design and technology grow up together, accelerate the industrial transformation and upgrade 
in the pearl river delta, and enhance the influence of Shenzhen design and pearl river delta manufacturing.

11月3日-4日 10:40-15:45
11月5日 10:30-11:05
会展中心2号馆HUB区

10:40-15:45 Nov.3rd-4th，2019
10:30-11:05 Nov.5th
HUB Hall 2, SZCEC

设计之夜暨The Great One大奖颁奖典礼
Night of Designers and The Great One Awards Ceremony

这是一场充满创意的设计界大狂欢。很多人都还记得去年的大展现场，来自各国设计界“大咖”的分享会，那
一场场火爆非凡的演讲，旨在重新诠释设计的包容性、跨界性以及创新性。而今年的大展，带来更棒的嘉宾，
更精心策划的展览，更振奋人心的阵容。
本届颁奖典礼，SZIDF以“再设计·联万物”为主题，定向邀请海内外著名设计大师、设计品牌企业、参展商代
表以及深圳本土设计师代表、自主创新品牌企业代表、媒体代表等400余人，活动现场将颁发“The Great One
产品至尊奖”、“The Great One创新产品设计奖”、“The Great One最佳展示奖”、“The Great One 2019
纪念品设计奖”四大奖项，汇聚全球创意思维，共享年度设计狂欢盛典，为全球设计师提供交流探索的舞台，
助推设计价值商业化，体验不一样的灵感之夜。

This is a big carnival full of creativity in the design world. Last year's SZIDF still impresses many people. Sharing 
meetings of experienced design masters from various countries and many extrordinary speeches aimed at 
reinterpreting the inclusiveness, transboundary and innovative nature of design. This year's SZIDF will bring better 
guests, more well-planned exhibitions, and a more inspiring lineup. More than 400 famous design masters, design 
enterprises, exhibitors, Shenzhen local designers, independent innovation enterprises and media representives at 
home and abroad have been invited targeting the theme of Redesign·Reconnect. The four awards of "The Great 
One Award: Best of the Best（prodcut）", "The Great One Award Winner (product), "The Great One Award: Best 
in Show (Booth), "SZIDF 2019 Gadget Design Award " will be granted in this event. Bringing together global 
creative thinking and sharing the annual design carnival, Night of Designers provides a stage for global designers 
to communicate and explore, promotes the commercialization of design value, and let people experience a 
different inspiring night.

11月3日 18:00-21:00
November 3, 18:00-21:00 

深圳马哥孛罗好日子酒店二楼宴会厅
Banquet Hall, 2nd Floor, Marco Polo Hotel Shenzhen 

2019第七届深圳国际工业设计大展现场活动一览表
On-site Events of SZIDF 2019

11月3日 10:30-13:30
会展中心2号馆中心展区

10:30-13:30 Nov. 3rd, 2019
Central Hall 2, SZCEC  

展位预定联系人:

张荆  
程得志  
庄妍涵 
曹尉

+86 136 3246 0757
+86 186 6621 6210
+86 137 1709 6586
+86 147 7039 5858

English speaking exhibitors or international 
cooperation, please feel free to contact: 

Evan Ke    evan@szida.orgGrant Yang    +86 151 7251 8582
Ivy Yang    ivy.yang@szida.orgGrant Yang    +86 136 3252 4947 
Sharon He    sharon.he@szida.org    +86 151 1228 1452
Freya Tang    freya.tang@szida.org    +86 150 5843 8116
Ming    ming.zhang@szida.org    +86 156 5985 2370 

第八届深圳国际工业设计大展火热招商中
Register to participate in 8th Shenzhen International Industrial Design Fair (SZIDF)

10:45-11:20

HUB
新品发布  /  New Product Launch

新品发布  /  New Product Launch

揭秘我们给苹果CEO、松下、三星设计的爆品
Reveal hot products we designed for Apple CEO, Panasonic, Samsung

C12、C15  深圳加利弗设计有限公司   /  Califor Design Co.,Ltd.

C9、C18、C35  深圳市加减乘除工业设计有限公司   /  Shenzhen XIVOKIDS Design Co., Ltd

11:30-12:05

HUB
2019加减乘除工业设计发布
XIVOKIDS Industrial Design Launch 2019

13:40-14:15

HUB
新品发布  /  New Product Launch

新技术到应用•制造业到品牌
From new technology to application • From manufacturing to brand

C11  深圳九点整工业设计有限公司  /  Shenzhen 9-o'clock Industrial Design Co., Ltd.

14:25-15:00

HUB
新品发布  /  New Product Launch

新品发布  /  New Product Launch

肌筋膜放松按摩器发布
Myofascial relaxation massager launch

A7  东莞意象工业设计有限公司  /  ISOO DESIGN 

  

15:10-15:45

HUB
新的光芒——碳六零工业设计
New aureole- C60 Design

C31  深圳市碳六零工业设计有限公司  /  Shenzhen C60 design industrial design co., ltd

第二天
11月4日

Day 2
Nov.4, 2019

10:30-11:05

HUB
新品发布  /  New Product Launch

PLEN Cube-个人助理机器人
PLEN Cube-personal robot assistant

C25   PLEN Robotics Inc. 

全天 Whole day

E4
工作坊  /  Workshop

设计工作坊
“In:24”Design workshop

 BLANK GROUP 

第三天
11月5日

Day 3
Nov.5, 2019

11月3-5日 Nov.3-5, 2019

新闻发布会  /  News Release Conference 

15:55-16:25

HUB
有关同Michael Young 的合作
Collaboration with Michael Young 

D1  深圳市凯瑞姆瑞席设计有限公司  /  SHENZHEN KARIM RASHID DESIGN CO., LTD.

E6  台湾创意设计中心  /  Taiwan Design Center

12:55-13:30

HUB

HUB

沙龙 | 新品发布  /  Salon | New Product Launch

论坛  /  Forum

持续性设计
Sustainable Design

D25-26  意大利设计协会   /  Italian Design Association

13:40-15:10

创造未来－ 海峡两岸设计分享会
Taiwan Design Power 

15:30-15:35

HUB
快闪活动  /  Flash Mob

快闪活动
Flash Mob

D18-1  Antonio Lanzillo & Partners

15:40-16:15

HUB
设计沙龙  /  Design Salon

设计在荷兰
Design in Holland

E8  荷兰设计展团  /  Dutch Design Pavilion

  

09:30-10:30

HUB
启动仪式  /  Opening Ceremony

第七届深圳国际工业设计大展启动仪式
Opening ceremony of 7th Shenzhen International Industrial Design Fair

深圳市工业设计行业协会  /  SIDA

第七届深圳国际工业设计大展组委会   /  The organizing committee of 7th SZIDF

10:30-13:30

F Area
现场会议  /  Review

SZIDF2019 现场评奖会议
The Great One Award (TGO) Review of SZIDF2019 

10:40-11:15

新品发布  /  New Product Launch

设计创造用户全感知过程
Design creates overall user-awareness

HUB D9  深圳市设际邹工业设计有限公司  /  Shenzhen ZouDesign Industrial Design Co., Ltd.

HUB C9,C18,C35  深圳市佳简几何工业设计有限公司  /  Shenzhen XIVO Design Co., Ltd.

11:25-12:00

新品发布  /  New Product Launch

新品发布  /  New Product Launch

2019佳简几何工业设计发布 
XIVO Industrial Design Launch 2019

C3  深圳市意臣工业设计有限公司  /  Innozen Design Co.,Ltd

  

12:10-12:45

HUB
设计的跨界修行2.0
The transboundary practice of design 2.0

第一天
11月3日

Day 1
Nov.3, 2019


